邀  请  函

致：各龙舟组织

自：中国龙舟协会

敬启者：

    我很高兴地代表中国龙舟协会通知你中国龙舟协会将在2002年上半年举办的两项重要的“姊妹赛事”：2002年第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛和2002年首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛。

2002年第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛将于2002年5月1日至2日在中国湖北省宜昌市举行，这是由国际龙舟联合会批准的国际比赛。比赛设公开组、女子组和混合组500米直道竞速和39公里顺长江而下的拉力赛。我会将免费接待20支参赛龙舟队，将为每支参加比赛队伍一行28人提供自2002年4月29日至5月3日（4晚5天）的食宿和宜昌机场/宾馆/赛场以及大会安排活动的交通免费接待，其余费用自理，各参赛龙舟队可以从上海或香港转机赴宜昌。

2002年首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛将于2002年5月6日至7日在安徽省舒城县举行。比赛设公开组1000米、500米和250米直道竞速。我们将免费接待8支龙舟队参赛，将为上述8支队伍每队一行28人提供自2002年5月4日至5月8日（4晚5天）的食宿和合肥机场/宾馆/赛场以及大会安排活动的交通免费接待，其余费用自理。

我会热烈欢迎各龙舟队同时参加上述两个赛事，同时参加上述两个赛事的龙舟队可以在参加完宜昌的比赛后，于5月3日晚上自武汉乘火车（卧铺，票价及订票费约150元人民币，约合20美金）转赴合肥，我们将安排宜昌至武汉的送站和合肥至舒城的接站，但武汉至合肥的交通费用由各参赛队自理。
附件1、2002年第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛竞赛规程

附件2、2002年首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛竞赛规程

附件3、2002年第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛暂定日程

附件4、2002年首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛暂定日程

                                 王筱麟

                         中国龙舟协会主席
附件1

第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛

竞赛规程

一、 比赛日期和地点：

2002年5月1日至2日在湖北省宜昌市举行

二、竞赛项目：

（一）公开组500米直道竞速

（二）女子组500米直道竞速

（三）混合组500米直道竞速

（四）公开组39公里拉力赛

（五）女子组39公里拉力赛

（六）混合组39公里拉力赛

三、运动员资格：

（一）能穿轻便衣服游泳200米以上

    （二）经医院证明身体健康

四、参加办法：

（一）每支龙舟队由28人组成，其中领队、教练、管理各1人，运动员25人包括鼓手、锣手、舵手各1人，划手20人，预备队员2人。

（二）参加公开组比赛队员性别不限，年龄不得小于12岁。

（三）参加女子组比赛队员全部为女性，年龄不得小于12岁。

（四）参加混合组比赛的登舟女性划手为８－１２人，年龄不得小于12岁。

五、竞赛办法：

  （一）本次比赛按照中国龙舟协会最新通过的龙舟竞赛规则执行。

  （二）本次比赛采用中国龙舟协会标准龙舟，龙舟及其配套设施由大会统一提供，各参赛队可以使用大会提供的桨，也可以使用自带桨。自带桨规格、材料不限，颜色必须一致。

  （三）每条龙舟均有规格一致的龙头、龙尾、锣和锣架、鼓和鼓架，锣的位置在龙舟的中部。

  （四）本次比赛设总裁判长1人，副总裁判长1人由中国龙舟协会选调，裁判长和其余辅助裁判员30-40人（包括终点摄像员、广播员）由承办地选调。

  （五）500米直道竞速采取预、决赛的方式决定名次，39公里拉力赛采取一次决赛的方式决定名次。

  （六）500米直道竞速预赛分组、航道、舟号和39公里拉力赛舟号、出发顺序在领队、教练、裁判长联席会议上进行，抽签的原则是同一国家或地区的队伍先抽入不同组别，其余按照报名先后顺序抽签。

  （七）500米直道竞速决赛的航道、舟号均在检录处抽签决定。

六、录取名次和奖励：

（一）500米直道竞速各组别录取前6名进行奖励，颁发奖杯，前3名颁发奖章。

（二）参加39公里拉力赛各组别录取前6名颁发奖杯，前3名颁发奖章。（若一个组别的参赛队伍超过15支，则录取前八名）。

（三）比赛评选最佳表现奖、最勇敢奖、最顽强奖，对未获奖的队伍均颁发纪念杯。

七、报名和报到：

（一）第一次报名：请填写第一次报名表于2002年3月1日前报中国龙舟协会；

（二）第二次报名：请填写第二次报名表一式2份于2002年4月10日前分别报中国龙舟协会（联系人：闫树文 电话：86-10-67128832； 传真：86-10-67133577 地址：中国北京体育馆路9号；邮编：100763,电邮：lzls@263.net）、湖北省宜昌市体育局（联系人：黄小铭；电话：86-717-6444416；传真：86-717-6441935 ；地址：湖北省宜昌市云集路4号；邮编：443000）。

（三）报到和离会。请于2002年4月29日报到，5月3日前离会。

（四）请于2002年4月25日前将抵达宜昌的航班/车/船次以及队伍简介告大会组委会。大会安排接站，请作好队伍抵达安排，每支队伍大会只派车接送一次。

八、各龙舟队队旗和服装：

（一）队旗：各队自备2面队旗，规格、颜色、样式不限。

（二）服装：各队服装颜色、样式要求一致，上衣背后有清晰号码，号码粗不得小于2厘米，规格为20X20厘米，不得重复。

九、其它：

（一）费用：

1、各参赛队按规定名额28人参赛，在比赛期间的食、宿、宾馆和赛场交通等由大会组委会承担。

2、各参赛所有人员抵达宜昌以前和离开宜昌以后费用及国际旅费自理。

3、各队超编人员、提前抵达和逾期离会的人员每人每天收费60美圆。

（二）各队伤、残、病等责任自负，费用自理。

（三）开幕式：大会将于2002年5月1日上午举行开幕式，请各参赛队届时参加，各队可按传统习惯自由着装。

  （四）庆功酒会：大会将于5月2日晚上举行庆功酒会，请各队准备节目，时间为3-5分钟。

十、大会设仲裁委员会，仲裁条例另行通知。

十一、本竞赛规程由中国龙舟协会负责解释。

第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛

第一次报名表

                                            （单位名称）将选派        支公开龙舟队

和          支女子龙舟队和           支混合龙舟队共         人参加比赛。

队伍名称
项目


公开
女子
混合
500米


39公里拉力赛






















*请填写队伍名称并在参加的项目的方框中划“√”

单位意见：

（加盖单位公章）

                                  年     月     日

第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛
第二次报名表

队伍名称：


姓  名
性别
护照号码
国籍
职业

领队






教练






管理






鼓手






锣手






舵手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






医院健康证明：                  单位意见：

（加盖公章）                   （加盖公章）

年    月    日

附件2

首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛

竞赛规程

一、 比赛日期和地点：

2002年5月6日至7日在安徽省舒城县举行

二、主办和承办单位：

    主办单位：国家体育总局社会体育指导中心

              中国龙舟协会

    承办单位：安徽省舒城县人民政府

三、竞赛项目：

（一）公开组250米直道竞速

（二）公开组500米直道竞速

（三）公开组1000米直道竞速

四、运动员资格：

（一）能穿轻便衣服游泳200米以上

    （二）经医院证明身体健康

五、参加办法：

（一）每支龙舟队由28人组成，其中领队、教练、管理各1人，运动员25人包括鼓手、锣手、舵手各1人，划手20人，预备队员2人。

（二）参加比赛的队员性别不限，年龄不得小于12岁。

六、竞赛办法：

  （一）本次比赛按照中国龙舟协会最新通过的龙舟竞赛规则执行。

  （二）本次比赛采用中国龙舟协会标准龙舟，龙舟及其配套设施由大会统一提供，各参赛队可以使用大会提供的桨，也可以使用自带桨。自带桨规格、材料不限，颜色必须一致。

  （三）每条龙舟均有规格一致的龙头、龙尾、锣和锣架、鼓和鼓架，锣的位置在龙舟的中部。

  （四）本次比赛设总裁判长1人，副总裁判长2人，裁判长3人由主办单位选调，其余辅助裁判员30-40人（包括终点摄像员、广播员）由承办地选调。

  （五）比赛采取预赛、复赛、决赛的方式决定名次。

  （六）预赛的分组在领队、教练、裁判长联席会议上进行，抽签的原则是同一国家或地区的队伍先抽入不同组别，其余按照报名先后顺序抽签。

  （七）每组比赛的航道、船号均在检录处抽签决定。

七、录取名次和奖励：

比赛每个项目录取前6名颁发奖杯，前3名颁发奖章。

八、报名和报到：

（一）第一次报名：请填写第一次报名表于2002年3月1日前报中国龙舟协会；

（二）第二次报名：请填写第二次报名表一式2份于2002年4月10日前分别报中国龙舟协会（联系人：闫树文 电话：86-10-67128832； 传真：86-10-67133577 地址：中国北京体育馆路9号；邮编：100763;电邮：lzls@263.net）、安徽省舒城县体委（联系人：秦继永；电话：86-564-8660331；传真：86-564-8660331 ；地址：安徽省舒城县；邮编：231300）。

（三）报到和离会。请于2002年5月4日报到，5月7日前离会。

（四）请于2002年5月1日前将抵达合肥的航班/车/船次以及队伍简介告大会组委会。大会安排接站，请作好队伍抵达安排，每支队伍大会只派车接送一次。

九、各龙舟队队旗和服装：

（一）队旗：各队自备2面队旗，规格、颜色、样式不限。

（二）服装：各队服装颜色、样式要求一致，上衣背后有清晰号码，号码粗不得小于2厘米，规格为20X20厘米，不得重复。

十、其它：

（一）费用：

1、各参赛队按规定名额28人参赛，在比赛期间的食、宿、宾馆和赛场交通等由大会组委会承担。

2、各参赛所有人员抵达安徽以前和离开安徽以后费用及国际旅费自理。

3、各队超编人员、提前抵达和逾期离会的人员每人每天收费40美圆。

（二）各队伤、残、病等责任自负，费用自理。

（三）开幕式：大会将于2002年5月6日上午举行开幕式，请各参赛队届时参加，各队可按传统习惯自由着装。

    （四）庆功酒会：大会将于5月7日晚举行庆功酒会，请各队准备节目，时间为3-5分钟。

十一、大会设仲裁委员会，仲裁条例另行通知。

十二、本竞赛规程由中国龙舟协会负责解释。

首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛

第一次报名表

                                            （单位名称）将选派        支公开龙舟队共       人参加比赛。

公开组：

队伍名称
项目


1000米
500米
250
















*请填写队伍名称并在参加的项目的方框中划“√”

单位意见：

（加盖单位公章）

                                  年   月   日

首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛

第二次报名表

队伍名称：


姓  名
性别
护照号码
国籍
职业

领队






教练






管理






鼓手






锣手






舵手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






划手






医院健康证明：                  单位意见：

（加盖公章）                   （加盖公章）

年    月    日

附件3

2002年第三届中国长江三峡国际龙舟拉力赛

日程安排（暂定）

4月29日    各参赛龙舟队报到，由联络员接站至宾馆

4月30日    各参赛龙舟队报到、训练

下午4：30 领队教练裁判长联席会议

晚上：欢迎酒会

5月1日    上午：开幕式

500米直道竞速

5月2日    39公里拉力赛

            晚上：庆功酒会

5月3日    离会

参加安徽比赛的队伍送武汉火车站，其余送机场

晚上：赴安徽赛的队伍在火车上住宿

附件4

2002年首届中国安徽万佛湖国际龙舟赛

日程安排（暂定）

5月4日    各参赛龙舟队报到，由联络员接站至宾馆

5月5日    各参赛龙舟队报到、训练

下午4：30 领队教练裁判长联席会议

晚上：欢迎酒会

5月6日    上午：开幕式

1000米直道竞速

5月7日    250米直道竞速

            500米直道竞速

            晚上：庆功酒会

5月8日    离会

Invitation
 The 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay  (May 1-2,2002)

Sanctioned by the International Dragon Boat Federation

The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International Dragon Boat Tournament (May 6-7,2002)

Dear Madam/Sir:

On behalf of the Chinese Dragon Boat Association, I am pleased to inform you the Chinese Dragon Boat Association shall be organizing two “sister” dragon boat events in May ,2002.

1. The 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay  (May 1st –2nd,2002)

The said event will be held from May 1st to 2nd 2002 at the worldwide renowned city of Yichang in Hubei Province, where the famous Three Gorges of Yangtze River passes and the Gezhouba Dam is located. This is an important event sanctioned by the IDBF. We will hold open/women/mixed 500m races on May 1st and on the following day a open/women/mixed 39km long relay downstream along the Yangtze River. We would like to provide 20 teams (no more than 28 members per team) a 5days/4nights(from April 29th to May 3rd ,2002) free boarding, lodging and local transportation between Yichang Airport/Hotel/Competition site. The  International airefares and any other fees shall be borne by the participating teams. The international participating teams could get to Yichang via Shanghai/ Shenzhen/ Guangzhou/ Hong Kong.

2. The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International Dragon Boat Tournament (May 6th –7th ,2002)

The said tournament will be held in Shucheng County in Anhui Province from May 6th to 7th ,2002. There will be open 250m/500m/1000m speed straight races. We would like to provide 8 teams (no more than 28 members per team) with 5days/4nights(from May 4th to 8th ,2002) free boarding, lodging and local transportation between Hefei Airport/Hotel/Competition site. The international airfares and any other fees shall be borne by the participating teams.

You are most welcome to take part in both or anyone of the said two events. If you choose to participate in both events, we will offer you free transportation from Yichang to Wuhan and help you to book the berth tickets of the train form Wuhan to Hefei while the transportation fees about 150RMB（US$20 about）per person for a ticket should be borne by the participating teams. We will also provide free transportation from Hefei to the Hotel in Shucheng.

Your entry shall be accepted on a “first come first serve” basis in view of our limited accommodation capacity. Please make your entry as soon as possible if you intend to take part in the exciting events. 

Wang Xiaolin

President of Chinese Dragon Boat Association

Enl.1: the regulations of the 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay 

Enl.2: the regulations of the 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International Dragon Boat Tournament 

Enl3: the tentative schedule of the the 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay 

Enl4: the tentative schedule of the  2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International Dragon Boat Tournament

Enl.1

The 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay

 Regulations

1.Place and Date: Yichang City, Hubei Province from April 29th to May 3rd ,2002

2. Racing Events:

1) Open  Class  500m Speed Straight

2) Women Class  500m speed straight

3) Mixed  Class  500m speed straight

4) Open Class 39 KM  Relay Downstream along the Yangtze River

5) Women Class 39 KM  Relay Downstream along the Yangtze River

6) Mixed Class 39 KM  Relay Downstream along the Yangtze River

3. Requirements for the Participants (very important!

1) All participants should be proved to enjoy good health by the hospitals, and

2) Are able to swim at least 200m in light clothing.

4. Method of Participation:

1) Each team shall comprise 28 persons, ie 1 team leader, 1 coach, 1 manager, 25 athletes [including 1 steersman(who,in the relay, will be replaced by a local steersman who to our best knowledge is familiar with the surroundings of the racing course), 20 paddlers, 1 drummer, 1 gong-player and 2 substitutes].

2) Open class: there is no restrictions on crew composition except the competitors under 12 years old.

3) Women class: for all female crews except the competitors under 12 years old.

4) Mixed class: crews must contain a min of 8and a max of 12 female paddlers except the competitors under 12 years old.

5. Method of Racing:

1) We would like to use the most updated version of the Chinese Dragon Boat Rules.

2)All racing equipment (e.g. boats and paddles) shall be provided by the Organizing Committee but paddles are allowed to be brought by the participants on the condition they are uniform. The oar will be fixed on the boat and there will be no restriction on the specification of the paddles.

3)All boats shall carry same-dimensioned heads, tails, gongs and gong racks, drums and drum holders. The gong is stalled at the site of the middle steer. The drum shall be fixed in front of the first paddler facing the steersman.

4) A chief referees’ working group shall be set up with the chief referee and deputy chief referees to be appointed by the Chinese Dragon Boat Association while the other referees to be invited by the corresponding hosting cities.

5) 500m straight speed is reckoned by time and places of the participating teams will be decided by heats and finals. The places of the teams participating in the Relay is will be decided by their accumulative time through the whole race.

6).Drawing lots for the teams’ division and lanes and boats for the heat of 500m shall be conducted at the joint meeting of coaches and referees. And the order, the starts and the number of the boats of the Relay will also be drawn at the joint meeting of coaches and referees.  The drawing order is as follows: teams from the same country or region shall be drawn into different groups while the other teams shall draw in the order of their entry. 

7) Drawing lots for the boats and lanes of the finals of 500m will be conducted at the check-up place just before each race.

6. Ranking and Awarding.

1) All top six teams of every Class 500m Straight Speed shall be awarded trophies and the top three teams shall be awarded medals as well.

2) All top six teams participating in the Relay shall be awarded trophies and the top three shall be awarded medals as well. (if there are more than 15 teams participating in a class, we will award trophies to the top 8 teams)

3) And there are also the Best Performance Trophy, the Trophy for the bravest, the Trophy for the Strongest. The other teams which are not awarded trophy will be awarded commemorative trophies.

7. Matters Regarding Entry and Registration:

1)The 1st Entry: Please fill in the feedback form and return it back to the Chinese Dragon Boat Association by March 1st, 2002. 

2)The 2nd Entry: Please fill in the official entry form and return it back to the Chinese Dragon Boat Association by April 10th , 2002 at the following address:

Chinese Dragon Boat Association:

Add: No. 9 Tiyuguan Road ,100763,Beijing,China.

Tel:(86)-10-67128832

Fax:(86)-10-67133577

E-mail:lzls@263.net

3)Arrival date at Yichang is April 29th , 2002.(the designated Hotel will be notified to you upon the receipt of the feedback forms ).and the departure date is May 3rd ,2002.

4)Please inform the Chinese Dragon Boat Association or the Yichang Sport Committee (fax:86-717-6441935) of your arrival date and time with the flight/train/ship number and a brief introduction synopsis of your team no later than April 25th,2002. We will only offer one pick-up service for each team, therefore all teams are recommended to arrange properly for their arrivals. 

8.Team Flag and Uniform:

1) Each team is requested to bring two team or national /regional flags with them. One flag shall be handed over to the competition committee at the check-in time for being hung up at the race venue while the other one for their own use at the opening ceremony, welcoming ceremony, closing ceremony and awarding ceremony.

2) The uniform of each team shall be of the same color and same design with clear number (20cm*20cm) on the back.

9. Other Matters:

1) The organizing committee shall provide free accommodation and food and local transportation for a maximum of 28 people each team and the expenses of extra members shall be on their own.

2) Transportation to/fro Yichang shall be borne by all participants.

3) USD 60 per person per day shall be charged for early arrivals, late departures and extra members. 
4) The organizer shall not be responsible for any injury\illness\hurt of the participants.

5) The Opening Ceremony shall be held on May 1st,2002. All teams are encouraged to dress in their traditional style in due time.

6) The Farewell Party will be held on the evening of  May 2nd ,2002.All participating teams are kindly requested to prepare their own performances.

10.There will be a jury set for the competition.  

11.This Regulations shall be explained by the Chinese Dragon Boat Association.

The 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay

Feedback Form

To: Chinese Dragon Boat Association

Fax: 86-10-67133577

From: 

Fax:

                                   ( name of association) have decided to send     

( number)teams       (number  of  people) to China to participate in the captioned event.

Name of the Participating Teams
Options


Open
womens
mixed
500m


39km relay






















Our contact person is:

His phone number is:

His fax number is:

E-Mail address is:

Signature of President:

Seal of our Association:

Date:

Ps: we would appreciate it very much if you could cooperate with us by sending the feedback form to the Chinese Dragon Boat Association by March 1st , 2002.
the 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay

Official Entry Form

Team:


Name
Gender
Occupation
Passport No.

Team Leader





Coach





Team Manager





Steersman





Drummer





Gong Player





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Signature:                Seal:            Date:

Please fill in your team name both in English and Chinese and fill in names of your team members in English. Please return the entry form to the Chinese Dragon Boat Association by April 10th , 2002.

Enl.2

The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International 
Dragon Boat Tournament
 Regulations

1．Place and Date: Shucheng County, Anhui Province from May 4th to 8th ,2002

2. Racing Events:

1)Open Class 250m Speed Straight

2)Open Class 500m speed straight

3)Open Class 1000m Speed Straight

3.Requirements for the Participants (very important!

1)All participants should be proved to enjoy good health by the hospitals, and

2)Are able to swim at least 200m in light clothing.

4.Method of Participation:

1)Each team shall comprise 28 persons, ie 1 team leader, 1 coach, 1 manager, 25 athletes [including 1 steersman(who,in the relay, will be replaced by a local steersman who to our best knowledge is familiar with the surroundings of the racing course), 20 paddlers, 1 drummer, 1 gong-player and 2 substitutes].

2)There is no restrictions on crew composition except the competitors under 12 years old.

5.Method of Racing:

1) We would like to use the most updated version of the Chinese Dragon Boat Rules.

2)All racing equipment (e.g. boats and paddles) shall be provided by the Organizing Committee but paddles are allowed to be brought by the participants on the condition they are uniform. The oar will be fixed on the boat and there will be no restriction on the specification of the paddles.

3)All boats shall carry same-dimensioned heads, tails, gongs and gong racks, drums and drum holders. The gong is stalled at the site of the middle steer. The drum shall be fixed in front of the first paddler facing the steersman.

4) A chief referees’ working group shall be set up with the chief referee and deputy chief referees to be appointed by the Chinese Dragon Boat Association while the other referees to be invited by the corresponding hosting cities.

5)The straight speed races are reckoned by time and places of the participating teams will be decided by heats, repechages and finals. 

6)Drawing lots for the teams’ division for the heats shall be conducted at the joint meeting of coaches and referees. The drawing order is as follows: teams from the same country or region shall be drawn into different groups while the other teams shall draw in the order of their entry. 

7) Drawing lots for the boats and lanes will be conducted at the check-up place just before each race.

6. Ranking and Awarding.

All top six teams of every Class 500m Straight Speed shall be awarded trophies and the top three teams shall be awarded medals as well.

7. Matters Regarding Entry and Registration:

1)The 1st Entry: Please fill in the feedback form and return it back to the Chinese Dragon Boat Association by March 1st, 2002. 

2)The 2nd Entry: Please fill in the official entry form and return it back to the Chinese Dragon Boat Association by April 10th , 2002 at the following address:

Chinese Dragon Boat Association:

Add: No. 9 Tiyuguan Road ,100763,Beijing,China.

Tel:(86)-10-67128832

Fax:(86)-10-67133577

E-mail:lzls@263.net

3)Arrival date at Shucheng is May 4th , 2002.(the designated Hotel will be notified to you upon the receipt of the feedback forms ).and the departure date is May 7rd ,2002.

4)Please inform the Chinese Dragon Boat Association or the Shucheng Sport Committee (fax:86-564-8660331) of your arrival date and time with the flight/train/ship number and a brief introduction synopsis of your team no later than May 1st ,2002. We will only offer one pick-up service for each team, therefore all teams are recommended to arrange properly for their arrivals. 

8. Team Flag and Uniform:

1)Each team is requested to bring two team or national /regional flags with them. One flag shall be handed over to the competition committee at the check-in time for being hung up at the race venue while the other one for their own use at the opening ceremony, welcoming ceremony, closing ceremony and awarding ceremony.

2)The uniform of each team shall be of the same color and same design with clear number (20cm*20cm) on the back.

9. Other Matters:

1)The organizing committee shall provide free accommodation and food and local transportation for a maximum of 28 people each team and the expenses of extra members shall be on their own.

2)Transportation to/fro Hefei/Shucheng shall be borne by all participants.

3)USD 40 per person per day shall be charged for early arrivals, late departures and extra members. 
3) The organizer shall not be responsible for any injury\illness\hurt of the participants.

5)The Opening Ceremony shall be held on May 6th ,2002. All teams are encouraged to dress in their traditional style in due time.

6)The Farewell Party will be held on the evening of  May 7th ,2002.All participating teams are kindly requested to prepare their own performances.

10.There will be a jury set for the competition.  

11.This Regulations shall be explained by the Chinese Dragon Boat Association.

The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake)
 International Dragon Boat Tournament
Feedback Form

To: Chinese Dragon Boat Association

Fax: 86-10-67133577

From: 

Fax:

                                   ( name of association) have decided to send     

( number)teams       (number  of  people) to China to participate in the captioned event.

Name of the Participating Teams



Open250m
Open 500m
Open1000m




















Our contact person is:

His phone number is:

His fax number is:

E-Mail address is:

Signature of President:

Seal of our Association:

Date:

Ps: we would appreciate it very much if you could cooperate with us by sending the feedback form to the Chinese Dragon Boat Association by March 1st , 2002.

The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) International Dragon Boat Tournament 

Official Entry Form

Team:


Name
Gender
Occupation
Passport No.

Team Leader





Coach





Team Manager





Steersman





Drummer





Gong Player





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Paddler





Signature:                Seal:            Date:

Please fill in your team name both in English and Chinese and fill in names of your team members in English. Please return the entry form to the Chinese Dragon Boat Association by April 10th , 2002.

Enl.3

The 3rd China Yangtze River International Dragon Boat Relay

Tentative schedule

29/4  Arrival in Yichang of All Teams

30/4  Training Section for Participating Teams

      Joint meeting of the team leaders, coaches and brief referees

      Welcoming Party

1/5  Opening Ceremony

      500m Straight Speed Racing

2/5  39km Relay 

      Closing Ceremony

      Farewell Party

3/5  Transfer to Wuhan or Departure

Enl.4

The 2002 Wanfohu Lake (Ten-thousand Buddha Lake) 
International Dragon Boat Tournament

Tentative schedule

4/5  Arrival in Shucheng of All Teams

5/5  Training Section for Participating Teams

      Joint meeting of the team leaders, coaches and brief referees

      Welcoming Party

6/5  Opening Ceremony

      1000m Straight Speed Racing

7/5   250m Straight Speed Racing

500m Straight Speed Racing

      Closing Ceremony

      Farewell Party

8/5   Departure

